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Betreft: Schriftelijke vragen van Partij Veilig Maastricht inzake driehoeksoverleg. 
 
Geacht college, 
 
De fractie van Partij Veilig Maastricht maakt zich zorgen over de veiligheid in onze stad.  
Als je de media volgt hoor je steeds vaker ernstige misdaden gepleegd door groepen jongeren. Zo 
ook de veiligheid van o.a. vrouwen op straat. Wij zijn van mening dat ook de burgemeester baat 
heeft bij goed geïnformeerde en betrokken raadsleden. Lokale kennis kan zeker een steentje 
bijdragen om te helpen een goed lokaal politiebeleid te bepalen. Hierdoor zijn wij van mening dat de 
gemeenteraad minstens één keer per jaar betrokken zou moeten worden bij het driehoeksoverleg 
tussen burgemeester, OM en politie na afloop van een raadsvergadering. Daarnaast zorgt een 
publiekelijk overleg er ook voor dat er op lokaal niveau verantwoording wordt afgelegd.  
 
Hierover hebben wij de volgende vragen: 
 
1. Deelt het college onze zorgen over de toenemende onveiligheid op straat, in het bijzonder ten 
aanzien van vrouwen en jongerengeweld? 
 
2. Kan het college aangeven welke maatregelen momenteel genomen worden om jeugdgroepen die 
betrokken zijn bij criminele activiteiten aan te pakken? 
 
3. Op welke manier worden de gemeenteraad en andere relevante partijen momenteel 
geïnformeerd over de uitkomsten en besluiten van het driehoeksoverleg (burgemeester, OM, 
politie)? 
 
4. Is het college bereid te onderzoeken of de gemeenteraad minimaal één keer per jaar – 
bijvoorbeeld na afloop van een reguliere raadsvergadering – betrokken kan worden bij of 
geïnformeerd kan worden over het driehoeksoverleg? 
 
5. Hoe beoordeelt het college het voorstel om een publiekelijk element toe te voegen aan het 
driehoeksoverleg, om zo meer transparantie en verantwoording op lokaal niveau te realiseren? 
 
 
 
 



 
 

 

 
6. Zijn er voorbeelden uit andere gemeenten waar de raad op een structurele wijze wordt betrokken 
bij het driehoeksoverleg, en zo ja, kan Maastricht hier lering uit trekken? 
 
Namens Partij Veilig Maastricht, 
 
René Betsch 
John Voorst 
Pascal Ruijters 
 


